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OBČINA MIRNA          
Glavna cesta 28, 8233 Mirna  
 
Številka: 032-1/2014- 
Datum: 15. 4. 2015 
 
 

Z  A P I S N I K 
4. seje občinskega sveta Občine Mirna, ki je bila v torek, 14. 4. 2015 ob 17.00 uri v sejni sobi Občine Mirna, Glavna cesta 
28, Mirna. 
 
Prisotne članice in člani občinskega sveta Občine Mirna: Janez Bračko, Irena Dim, Igor Kašič, Barica Kraljevski, Zoran Remic 
(prišel ob 17.40) , Vojko Strmole, Peter Smole, Jožko Tomšič.  
 
Odsotni: Jure Novak (opravičeno) 
 
Ostali prisotni: 
Dušan Skerbiš, župan Občine Mirna 
Tanja Šinkovec, direktorica OU Mirna 
Maja Sluga, predsednica NO Občine Mirna 
Lea Bučinel, Davorin Fink, mag. Štefan Velečič, mag. Valerija Jarm, Lidija Uhan – javni uslužbenci OU 
Blaž Malenšek (predstavnik podjetja Espri d.o.o.) 
Brigita Kalčič, vodja SOU Mirnska dolina 
 
predstavniki medijev: 
Živa Zakšek- TV Vaš kanal  
Joži Sinur- Dolenjski list 
LAPEGO Petra Krnc s.p. 
 
Sejo je vodil župan Dušan Skerbiš, ki je najprej ugotovil, da je prisotnih 7 članic in članov občinskega sveta in da je občinski svet 
sklepčen. Župan je pozval članice in člane občinskega sveta k razpravi o dnevnem redu; predlogov za spremembo dnevnega 
reda ni bilo, zato je župan podal na glasovanje dnevni red, kot je bil posredovan z vabilom: 
 

1. Pregled in potrditev zapisnika 3. redne seje z dne 27.01.2015 
2. Pregled in potrditev zapisnika 2. izredne seje z dne 03.03.2015 

3. Predlog Odloka o spremembah Odloka o proračunu Občine Mirna za leto 2015 – rebalans 1 

4. Predlog ravnanja s stvarnim premoženjem Občine Mirna za leto 2015 – 1. sprememba 

5. Predlog Odloka o spremembi Odloka o ustanovitvi podjetja Komunala Trebnje – skrajšan postopek  

6. Predlog Odloka o programu opremljanja stavbnih zemljišč za območje opremljanja »Roje-Mirna« - 1. obravnava 
7. Predlog Pravilnika o subvencioniranju malih čistilnih naprav v Občini Mirna – 1. obravnava 
8. Predlog Sklepa o delnem povračilu stroškov organizatorjem volilne  kampanje za lokalne volitve v Občini Mirna v letu 

2014  

9. Predlog Zaključnega računa proračuna Občine Mirna za leto 2014 z mnenjem Nadzornega odbora 

10. Predlog lokalnega programa za kulturo Občine Mirna 2015 - 2018   

11. Občinski program varnosti 

12. Letno poročilo Skupne občinske uprave Mirnska dolina za leto 2014 - seznanitev 

13. Seznanitev z zapisniki delovnih teles občinskega sveta 
14. Seznanitev z delom Nadzornega odbora: 

 Zapisniki 1. in 2. seje Nadzornega odbora Občine Mirna 

 Letni program dela, nadzorov in finančni načrt Nadzornega odbora Občine Mirna za leto 2015 

 Poročilo o delu Nadzornega odbora Občine Mirna za leto 2014 
15. Odgovori na vprašanja članic in članov občinskega sveta 
16. Vprašanja in pobude članic in članov občinskega sveta 

 
GLASOVANJE: od 7 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 7, PROTI: 0. 
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K 1. točki: 
Pregled in potrditev zapisnika 3. redne seje z dne 27.01.2015 
 

Pripomb na zapisnik in razprave ni bilo, zato je župan predlagal, da se sprejme naslednji  
 
SKLEP: 
Potrdi se zapisnik 3. redne seje Občinskega sveta Občine Mirna z dne 27. 1. 2015. 
 
GLASOVANJE: od 7 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 7, PROTI: 0. 
 
K 2. točki: 
Pregled in potrditev zapisnika 2. izredne seje z dne 03.03.2015 
 

Pripomb na zapisnik in razprave ni bilo, zato je župan predlagal, da se sprejme naslednji  
 
SKLEP: 
Potrdi se zapisnik 2. izredne seje Občinskega sveta Občine Mirna z dne 3. 3. 2015. 
 
GLASOVANJE: od 7 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 7, PROTI: 0. 
 
K 3. točki: 
Predlog Odloka o spremembah Odloka o proračunu Občine Mirna za leto 2015 – rebalans 1 
 
Uvodno predstavitev predloga odloka je podala direktorica OU, Tanja Šinkovec, ki je obrazložila priloženo gradivo.  
 
Predsednika Odbora za okolje in prostor (v nadaljevanju: OOP) in Odbora za gospodarstvo (v nadaljevanju: OG) sta  povzela 
razprave, ki so potekale na pristojnih delovnih telesih in občinskemu svetu predlagala sprejem predlaganega odloka.  
 
V RAZPRAVI je: 
Vojko Strmole želel naslednja pojasnila oziroma podatke: 

 Kolikšna površina zemljišč na območju PIC je v lasti Občine Mirna? Župan je odgovoril, da je skupaj 18.000 m2,  
komunalno opremljenih je približno 10.000 m2, kar je predmet prodaje in za kar so interes izkazali štirje investitorji. 
Povedal je še, da bo izvedena parcelacija zemljišč, ki jih bo potrebno odkupiti od zasebnih lastnikov (cesta) in da je v  
pripravi dokumentacija prostorske umestitve poslovnih objektov. 

 Kakšna bo vrednost zemljišča po izvedbi nasutja v PIC? Župan mu je pojasnil, da cena ostane nespremenjena, skladno 
s cenilnim poročilom; z nasutjem občina dodatno stimulirala potencialne investitorje. 

 Na kakšen način se bo 190.000 EUR vložka v smislu urejanja gradbenih parcel izrazilo na prihodkovni strani? Župan 
mu je obrazložil, da se glede na ceno zemljišč, ki znaša 28 EUR/m2 načrtuje, da bo končni efekt približno 8-10 EUR/m2 
iz naslova prodaje zemljišč kot čisti prihodek.  

Peter Smole je menil, da je kakovost zemlje v PIC-u slaba in se je zavzel za prodajo zemljišč, ne glede na morebitni nižji  
prihodek iz tega naslova.  
 
Po končani razpravi je župan podal na glasovanje naslednji 
 
SKLEP: 
Sprejme se Odlok spremembah Odloka o proračunu Občine Mirna za leto 2015. 

GLASOVANJE: od 7 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 7, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0 

 
K 4. točki: 
Predlog ravnanja s stvarnim premoženjem Občine Mirna za leto 2015 – 1. sprememba 
 
Uvodno predstavitev predloga je podala direktorica OU, Tanja Šinkovec, ki je obrazložila priloženo gradivo in povedala, da je  
razlog za spremembo načrta v izkazanem interesu po nakupu parcel v PIC, ki so bile sicer načrtovane za prodajo v letu 2016. 
Predsednik OOP je povzel razpravo, ki je potekala na pristojnem delovnem telesu in občinskemu svetu predlagal sprejem 
predlaganega akta.  
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Razprave nadalje ni bilo, zato je župan predlagal, da se sprejme naslednji 
 
SKLEP 
Sprejme se 1. sprememba letnega načrta ravnanja s stvarnim premoženjem Občine Mirna za leto 2015, po seznamu, ki je 
sestavni del tega sklepa. 
 
GLASOVANJE: od 7 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 7, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0 
 
K 5. točki: 
Predlog Odloka o spremembi Odloka o ustanovitvi podjetja Komunala Trebnje – skrajšan postopek  
 
Uvodno predstavitev predloga odloka je podala Tanja Šinkovec, ki je obrazložila priloženo gradivo. 
 
Predsednik OOP je povzel razpravo, ki je potekala na pristojnem delovnem telesu in občinskemu svetu predlagal sprejem 
predlaganega odloka.  
 
Razprave ni bilo, zato je župan predlagal, da se sprejme naslednji 
 
SKLEP: 
Občinski svet Občine Mirna sprejme Odlok o dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega podjetja Komunala Trebnje v 
predloženi vsebini po skrajšanem postopku. 
 
GLASOVANJE: od 7 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 7, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0 
 
K 6. točki: 
Predlog Odloka o programu opremljanja stavbnih zemljišč za območje opremljanja »Roje-Mirna« - 1. obravnava 
 
Župan je k uvodni besedi pozval mag. Štefana Velečiča, višjega svetovalca II, ki je obrazložil predlog odloka s programom 
opremljanja. Program je podrobneje obrazložil še izdelovalec, predstavnik podjetja Espri d.o.o.; povedal je, da gre za program 
opremljanja 17 stanovanjskih objektov, velikosti do 220 m2, ocenjena vrednost posameznega objekta pa je v povprečju 
425.000,00 EUR. Župan je dodal, da je prodanih 5 stanovanjskih parcel, vse pa naj bi bile prodane do konca leta 2018. 
 
Predsednik OOP je povzel razpravo, ki je potekala na pristojnem delovnem telesu in občinskemu svetu predlagal sprejem 
predlaganega odloka.  
 
Razprave na predlog odloka v prvi obravnavi ni bilo, zato je župan predlagal, da se skladno z 78. členom poslovnika obe 
obravnavi opravi na isti seji, s čimer so se člani občinskega sveta soglasno strinjali. 
 
Župan je nato predlagal, da se sprejme naslednji 
 
SKLEP: 
1. Ker v prvi obravnavi ni bilo bistvenih vsebinskih pripomb in bi bilo besedilo odloka v drugi obravnavi enako 

besedilu odloka v prvi obravnavi, Občinski svet skladno z določili drugega odstavka 78. člena Poslovnika 

Občinskega sveta Občine Mirna (Uradno glasilo slovenskih občin št. 24/2011) na  isti seji opravi obe obravnavi in 

Odlok o programu opremljanja stavbnih zemljišč za območje opremljanja »Roje-Mirna« sprejme na isti seji, tako, da 

se prva in druga obravnava predloga odloka združita. 

 

2. Popravi se besedilo 15. člena odloka, v katerem je določen način oz. mesto objave odloka, zato je besedilo tega 

člena naslednje: »Ta odlok začne veljati petnajsti dan po objavi v Uradnem glasilu slovenskih občin«. 

 

3. Sprejme se Odlok o programu opremljanja stavbnih zemljišč za območje opremljanja »Roje-Mirna« v predloženi 

vsebini in s predlaganim popravkom. 

GLASOVANJE: od 7 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 7, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0 
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(OP: na sejo je prišel Zoran Remic). 
 
K 7. točki: 
Predlog Pravilnika o subvencioniranju malih čistilnih naprav v Občini Mirna – 1. obravnava 
 
Župan je k uvodni besedi pozval Davorina Finka, višjega svetovalca za komunalno in gospodarsko javno infrastrukturo, ki je 
predstavil predlog pravilnika; za namen subvencioniranja Malih komunalnih čistilnih naprav (v nadaljevanju: MKČN) je v 
proračunu za leto 2015 načrtovano 10.000,00 EUR, kar pomeni približno 12 subvencij.  
 
Predsednika OOP in Statutarno pravne komisije (v nadaljevanju: SPK) sta povzela razprave, ki so potekale na pristojnih delovnih 
telesih in občinskemu svetu predlagala sprejem predlaganega akta.  
 
V RAZPRAVI je: 
Peter Smole zastavil naslednja vprašanja: 
- Ali bo pri dodeljevanju subvencij naselje Debenec obravnavano prednostno? Davorin Fink je odgovoril, da je razdelitev 

sredstev odvisna od števila prijav skladno z razpisom, ki bo objavljen po sprejemu Pravilnika. 
- Kakšna bo višina sredstev za subvencije v letu 2016? Davorin Fink je odgovoril, da bo višina proračunskih sredstev in višina 

subvencije enaka kot v letu 2015, kar pomeni, da je na razpolago 10.000,00 EUR oz. 800,00 EUR za eno subvencijo. 
 

Ireno Dim je zanimala možnost sofinanciranja skupne čistilne naprave za celotno vas Gomila. Župan je povedal, da najverjetneje 
zaradi razpršenosti naselja ne bo možno postaviti ene čistilne naprave za celotno vas (visoki stroški vodov), strošek postavitve 
večje MKČN bi bil na gospodinjstvo nižji, zato je nesmiselno pričakovati višjo subvencijo. 
 
Po končani razpravi je župan ugotovil, da ni bilo podanih predlogov za spremembo predlaganega pravilnika, zato je predlagal, da 

se skladno z 78. členom poslovnika obe obravnavi opravita na isti seji, s čimer so se člani občinskega sveta soglasno strinjali. 

 
Župan je nato predlagal, da se sprejme naslednji 

 
SKLEP: 
1. Ker v prvi obravnavi ni bilo vsebinskih pripomb in bi bilo besedilo pravilnika v drugi obravnavi enako besedilu 

pravilnika v prvi obravnavi, Občinski svet na  isti seji opravi obe obravnavi in Pravilnika o subvencioniranju 

izgradnje malih čistilnih naprav na območju Občine Mirna sprejme na  isti seji, tako, da se prva in druga obravnava 

predloga pravilnika združita. 

 

2. Sprejme se Pravilnik o subvencioniranju izgradnje malih čistilnih naprav na območju Občine Mirna v predloženi 

vsebini. 

 
GLASOVANJE: od 8 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 8, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0 
 
K 8. točki:  

Predlog Sklepa o delnem povračilu stroškov organizatorjem volilne  kampanje za lokalne volitve v Občini Mirna v letu 

2014  

Uvodno predstavitev predloga je podala direktorica OU, Tanja Šinkovec, ki je obrazložila priloženo gradivo. 
 
Predsednika Odbora za proračun in lokalno samoupravo (v nadaljevanju: OPLS) in SPK sta povzela razprave, ki so potekale na 
pristojnih delovnih telesih in občinskemu svetu predlagala sprejem predlaganega akta.  
 
Razprave ni bilo, zato je župan predlagal, da se sprejme naslednji 
 
SKLEP: 
Sprejme se ugotovitveni sklep o delnem povračilu stroškov organizatorjem volilne kampanje za izvedbo lokalnih 
volitev v Občini Mirna v letu 2014: 
 
1. Organizatorju volilne kampanje: NSI Nova Slovenija krščanski demokrati, za izvolitev kandidata za člana 
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občinskega sveta Občine Mirna NE pripada delno povračilo stroškov volilne kampanje na lokalnih volitvah v 
letu 2014. 

 
2. Organizatorju volilne kampanje: SDS Slovenska demokratska stranka, za izvolitev kandidata za člana 

občinskega sveta Občine Mirna NE pripada delno povračilo stroškov volilne kampanje na lokalnih volitev v letu 
2014. 

 
3. Organizatorju volilne kampanje: DESUS Demokratična stranka upokojencev,  za izvolitev kandidata za člana 

občinskega sveta Občine Mirna pripada delno povračilo stroškov volilne kampanje na lokalnih volitvah v letu 
2014, in sicer v znesku  68,97 EUR. 

 
4. Organizatorju volilne kampanje: SLS Slovenska demokratska stranka,  za izvolitev kandidata za člana občinskega 

sveta Občine Mirna, pripada delno povračilo stroškov volilne kampanje za izvedbo lokalnih volitev v letu 2014, in 
sicer v znesku 17,82 EUR. Nadomestilo se vlagatelju ne izplača skladno s podano izjavo z dne 25.02.2015.  
 

GLASOVANJE: od 8 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 8, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0 
 
K 9. točki: 
Predlog Zaključnega računa proračuna Občine Mirna za leto 2014 z mnenjem Nadzornega odbora 
 
Župan je k uvodni besedi pozval Leo Bučinel, svetovalko III, ki je predstavila priloženo gradivo; poudarila je, da je realizacija tako 
na prihodkovni, kot na odhodkovni strani 69%. 
 
Predsednik OPLS je povzel razpravo, ki je potekala na pristojnem delovnem telesu  in povedal, da je OU članom OPLS podala 
pojasnila in odgovore na zastavljena vprašanja.  
 
Predsednica NO, Maja Sluga je izpostavila naslednja opažanja NO: 

 višina proračunskega primanjkljaja, saj so izdatki višji od prejemkov, 
 zadolževanje je sicer načrtovano, a se povečuje, 
 izrazila je podporo izvajanju projekta »Vodovodni sistem Zabrdje – Praprotnica« v skupnem nastopu z Občino Trebnje, 
 poročilo NO je priloga gradiva. 

 
Direktorica OU je v nadaljevanju pojasnila znesek 600.000 EUR in poudarila, da v javnem sektorju velja sistem likvidnostnega 
toka kar pomeni, da se izdatek knjiži kot strošek šele, ko je plačan in ne, ko se potrdi prejem računa.  
 
Župan je še pojasnil, da se je izgradnja vodovoda Zabrdje-Praprotnica začela pozno jeseni, računi so bili izstavljeni konec leta 
2014 in so zapadli v plačilo v letu 2015, realizacija zahtevkov MGRT je bila v letu 2015, kar predstavlja prenesene obveznosti. 
Kot je običajno so bili tudi izdatki v decembru visoki, saj so bila izplačila društvom iz naslova javnih razpisov izplačana 
31.12.2014.   
 
V RAZPRAVI je: 
 
Vojko Strmole povedal, da je zadolževanje Občine Mirna, glede na to, da obstaja šele 3 leta visoko v primerjavi z ostalimi 
občinami. Po njegovem mnenju se je Občina Mirna zadolžila toliko, kot so se nekatere občine v 10-ih letih delovanja (in izrazil 
dvom o smiselnosti ustanovitve in delovanja OM), po drugi strani pa je navedel, da v času prejšnje skupne občine Trebnje na 
Mirni ni bilo večjih investicij.  
Župan je naštel najpomembnejše projekte, ki so bili realizirani oziroma so v teku in pojasnil, da je bilo zadolževanje za njihov 
zagon nujno: PIC, vodovod Zabrdje-Praprotnica, vsakoletna obnova lokalnih cest, športna infrastruktura,…, po drugi strani država 
občinam znižuje sredstva iz naslova povprečnine, zato je realizacija projektov vedno težja.  
Vojko Strmole je pripomnil, da je proračuna za leto 2015 glede na realizacijo 2014 načrtovan v prevelikem obsegu; zanimalo ga 
je, na kakšen način bo v proračunu realiziranih 1.200.000,00 EUR več prihodkov kot v preteklem letu.  
Župan je pojasnil, da je to običajna praksa – v proračun se vključijo tudi evidenčni projekti z namenom kandidiranja na državne 
razpise. 
Jožko Tomšič je povedal, da kot član OS Občine Trebnje ni bil uspešen pri projektih, ki so bili pomembni za Mirno in da je 
izvedba projektov, kot sta PIC in vodovod Zabrdje-Praprotnica za Mirno velika pridobitev. 
 
Po končani razpravi je župan predlagal, da se sprejme naslednji  
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SKLEP: 
Sprejme se Zaključni račun proračuna Občine Mirna za leto 2014. 
 
GLASOVANJE: od 8 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 8, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0 
 
K 10. točki: 
Predlog lokalnega programa za kulturo Občine Mirna 2015 - 2018   
 
Župan je k uvodni besedi pozval mag. Valerijo Jarm, višjo svetovalko II, ki je predstavila vsebino priloženega gradiva. Poudarila 
je, da je lokalni program za kulturo dokument strateškega pomena in zakonsko obvezen. 
 
Razprave ni bilo, zato je župan predlagal, da se sprejme naslednji  
 
SKLEP: 
Občinski svet Občine Mirna sprejme lokalni program za kulturo Občine Mirna 2015 – 2018« v predloženi vsebini. 
 
GLASOVANJE: od 8 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 8, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0 
 
K 11. točki 
Občinski program varnosti 
 
Župan je k uvodni besedi pozval Brigito Kalčič, vodjo skupne občinske uprave Mirnske in Temeniške doline ki je predstavila 
vsebino priloženega gradiva. Poudarila je, da je tudi Občinski program varnosti dokument strateškega pomena in zakonsko 
obvezen.  
 
V razpravi je Peter Smole predlagal izvedbo talne svetlobne označbe pred vrtcem z namenom opozoriti udeležence v prometu na 
prisotnost otrok, saj je na tem mestu zmanjšana vidnost. 
 
Po končani razpravi je župan predlagal, da se sprejme naslednji  
 
SKLEP: 
Občinski svet Občine Mirna sprejme Občinski program varnosti v Občini Mirna v predloženi vsebini. 
 
GLASOVANJE: od 8 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 8, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0 
 
K 12. točki 
Letno poročilo Skupne občinske uprave Mirnska dolina za leto 2014 - seznanitev 
 
Župan je k uvodni besedi pozval Brigito Kalčič, vodjo skupne občinske uprave Mirnske in Temeniške doline ki je predstavila 
Poročilo o delovanju SOU za leto 2014. 
 
Župan je povedal, da so občani pozitivno sprejeli delo SOU in redarske službe v naši občini, da so postali bolj ozaveščeni in 
začeli odlagati odpadke v za to namenjene kontejnerje; zmanjšalo se je število divjih odlagališč odpadkov, kmetje so začeli čistiti 
ceste po opravljenem delu na polju (zemlja na vozišču).  
 
Igor Kašič je predlagal postavitev ležečih ovir na cesti Podlog, kjer je dnevno veliko pešcev in kolesarjev, saj ta cesta vodi do 
rekreativnih površin. Župan je povedal, da je že postavljena prometna signalizacija, ki prepoveduje promet, razen za  stanovalce 
ulice, za ostale pa je dostop možen po Cesti na Fužine. Brigita Kalčič je povedala, da grbin ni možno postaviti kjerkoli in 
predlagala pogostejšo prisotnost redarja in izvedbo preventivnih akcij. V primeru, da opozorila ne bodo prinesla učinka, pa je 
možna tudi postavitev radarja. 
 
Vojka Strmoleta je zanimalo kje pa je možno postaviti cestne ovire za omejitev hitrosti. Brigita Kalčič je povedala, da je to možno 
le v bližini šol, bolnišnic, vrtcev, ne pa na državni cesti 1. ali 2. reda.  
 
Župan je poudaril, da se k izrekanju kazni za nespoštovanje pravil v cestnem prometu nagiba le v skrajnem primeru in da bi v 
začetnem obdobju uporabljali instrument opozarjanja. 
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Jožko Tomšič je opozoril na neskladje med zapisanim v priloženem dokumentu in dejanskimi razmerami v cestnem prometu, saj 
npr. ni zagotovljenih dovolj parkirnih mest pred vrtcem.  
 
Župan in Kalčičeva sta poudarila, da bo pred vrtcem dovoljeno parkiranje vozila s časovno omejitvijo 15 min. 
 
Po končani razpravi  je župan predlagal, da se sprejme naslednji  
 
SKLEP: 
Občinski svet Občine Mirna se je seznanil z letnim poročilom Skupne občinske uprave Mirnska dolina za leto 2014. 
 
GLASOVANJE: od 8 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 8, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0 
 
K 13. točki: 
Seznanitev z zapisniki delovnih teles občinskega sveta 
 
Župan je prisotne seznanil z zapisniki delovnih teles občinskega sveta: 
 2. seje Odbora za proračun in lokalno samoupravo z dne 7. 4. 2015 
 2. seje Statutarno pravne komisije z dne 7. 4. 2015 
 2. seje Odbora za okolje in prostor z dne 1. 4. 2015 
 2. seje Odbora za gospodarstvo z dne 31. 3. 2015 
 2. seje Odbora za družbene dejavnosti z dne 2. 4. 2015 
 
K 14. točki 
Seznanitev z delom Nadzornega odbora: 

 Zapisniki 1. in 2. seje Nadzornega odbora Občine Mirna 

 Letni program dela, nadzorov in finančni načrt Nadzornega odbora Občine Mirna za leto 2015 

 Poročilo o delu Nadzornega odbora Občine Mirna za leto 2014 
 
Župan je k besedi pozval Majo Sluga, predsednico NO Občine Mirna, ki je prisotne seznanila z delom NO Občine Mirna in sicer z: 
 zapisnikoma 1. in 2. seje Nadzornega odbora Občine Mirna 
 letnim programom dela, nadzorov in finančnim načrtom Nadzornega odbora Občine Mirna za leto 2015 
 poročilom o delu Nadzornega odbora Občine Mirna za leto 2014. 
 
K 15. točki: 
Odgovori na vprašanja članic in članov občinskega sveta 
 
Župan je člane občinskega sveta pozval, naj vprašanja pripravijo pred sejo OS v pisni obliki, pobude pa se lahko podajo na seji. 
 
Vojko Strmole je dal pobudo, da se na naslednji seji predstavi projekt »Mreža postajališč za avtodom«. 
 
 
K 16. točki: 
Vprašanja in pobude članic in članov občinskega sveta 
 
Janez Bračko: 
1. Pravilnik o dodeljevanju štipendij v Občini Mirna je podrobno proučil in predlaga naslednje spremembe:   
 5. člen: dopolni naj se s finančnim, družinskim in nepremičninskim stanjem (veljavni pravilnik teh kriterijev ne upošteva), 

o pri ocenjevanju naj se uvede tudi oceni 2 in 6, 

o izbris korekcijskega faktorja, 

o deficitarnost poklicev naj ostane, zaradi specifičnih potreb občine glede nekaterih poklicev, 

o opredelil bi priznanja za različne otroke 

 8. člen: izplačilo štipendij naj bodo od septembra (za dijake) in od oktobra (za študente), 

 10. člen: izjava o tem, da štipendist ni v delovnem razmerju ni potrebna, 

 17. člen: izplačilo štipendij v zaključnem letniku naj bi bilo do septembra (za dijake) oz. do oktobra (za študente). 
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Dodal je pobudo, da se razpiše DVE DODATNI štipendiji (1 za dijake in 1 za študente) s poudarjenim upoštevanje socialnega 
vidika. 
 
2. V prihodnje bo na  vsaki seji izpostavil sanacijo državne ceste pod Rojami, saj se po njegovem mnenju ne ukrepa. Meni, da je 
cesta pod Rojami uničena zaradi 115 težkih kamionov SCT, ki so dnevno  prevažali pesek iz peskokopa Zabukovje za potrebe 
izgradnje avtoceste. Poudaril je, da so v Trebnjem cesto sanirali in zahteva, da se to doseže tudi na Mirni in želi, da se glede 
navedene problematike ostreje nastopi do upravljavca državnih cest. OU naj pripravi vso dokumentacijo, vključno s peticijo 
občanov, ki so pisali na DRSC in Ministrstvo za promet za ureditev ceste pod Rojami. 
 
Župan je v odgovor navedel, da je bil v povezavi s sanacijo ceste pod Rojami DRSC že večkrat pisno pozvan k ukrepanju, cesto 
si je ogledal tudi inšpektor za ceste, ki je ugotovil, da je cesta nevarna, vendar konkretnega učinka po njegovem obisku ni bilo. 
Strinjal se je, da se na cesti pod Rojami izvede meritev hrupa zaradi prometa v nočnem času. 
 
Zoran Remic je povedal, da bo na Inšpektorat za ceste naslovil zahtevo za izdajo Informacije javnega značaja glede izvedenih 
ukrepov po ogledu stanja na terenu, ki ga je opravil Inšpektor za ceste. 
 
Janeza Bračka je zanimalo ali bo Dana d.o.o. v Rožni ulici v letošnjem letu izvedla obnovo vodovodnih cevi, kot je to napovedala 
že lani. V času izdelave zapisnika je investicija izvedena. 
 
Petra Smoleta je zanimalo ali obstaja možnost izvedbe pločnika pod Rojami.  
 
Župan je odgovoril, da je bila prvotna rešitev zaradi nezmožnosti odkupa zemljišča prestavljena na drugo lokacijo, kar pa je sedaj 
urejeno. 
 
Janez Bračko je še izrazil zaskrbljenost glede pokopališča, kjer primanjkuje grobnih mest. 
 
Igor Kašič je predlagal postavitev cestnih ovir za umirjanje prometa na cesti Podlog. 
 
 
 
Seja je bila zaključena ob 19.50 uri. 
 
 
 
 
zapisala:         ŽUPAN 
Lidija Uhan       Dušan Skerbiš    
      


